
Pytanie:   

Pani Wójt,  

W nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 5.05.23 r. na moje pytanie dot. wycinki obumarłych drzew 

wzdłuż drogi Letnica-Świdnica, chciałabym dopytać: 

 

1. Dlaczego Gmina wycięła tylko 4 z 7 drzew, na które uzyskała pozwolenie? Przy strefie w 

Letnicy nadal znajdują się 3 drzewa, które wg informacji z PZZD w Górzykowie powinny zostać 

usunięte w ramach porozumienia, o którym pisze Pani w odpowiedzi.  

2. Dlaczego otrzymałam nieprawdziwą odpowiedź na moje pytanie?  

3. Kiedy Gmina usunie pozostałe 3 drzewa, które stanowią zagrożenie dla użytkowników drogi? 

 

                                                                                                  Katarzyna Czetowicz  

 

 

 

 

Odpowiedź: 

Szanowna Pani,  

wg decyzji z dnia 22 czerwca 2022 roku termin na usunięcie drzew mija 31 grudnia br. Jak już 

wspominałam, najpierw wycięliśmy te drzewa, na które mieliśmy wcześniej zaplanowane środki.  

 

 
                                                                                   Z poważaniem  

 
Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 

                                                                                                        Wójt Gminy Świdnica 


